
 

                        

Referat fra Bestyrelsesmøde i Faggruppen fagbevægelsens 

socialrådgivere  

Afholdt i 3F i Køge den 10.maj 2022 

  

 

Tilstede: Stine Pallisgaard (formand), Peter Dentov (referent) 

Lone Suhr, Benny P. Madsen, Thomas Stengaard, Eske Nielsen, Susanne P. Stampe. 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt uden bemærkninger 

 

2. Valg af referent og ordstyrer 

Referent: Peter Dentov, ordstyrer: Stine 

 

3. Konstituering af faggruppen – Valg af kasserer 

- Oplysninger og billeder af de nye medlemmer til hjemmesiden 

Faggruppen konstituerede sig. Og Benny blev vagt til kasserer. 

Der blev orienteret omkring billeder til hjemmeside. 

      

4. Økonomi (mail om aktivitetspulje samt oplæring af ny kasserer) – Ved Stine 

Stine orienterede omkring brug af aktivitetspuljen. Og der opfordres til at der også søges 

lokalt. 

Økonomien blev gennemgået ved Generalforsamlingen. 

 

5. Ansvarsområder - Ved Peter 

Det blev besluttet at der er følgende ansvarsområder: 

Rådgivning til seminargrupper: Benny, Peter og Susanne (som lærling ☺). 

Nyhedsbrev: Lone og Benny. 

Høringssvar Stine, Eske og Lone Kidmose 

Indkaldelse og dagsorden til Generalforsamling: Peter. 

 

6. Forårsseminar:  

Alle var enige om, at det var et rigtig godt seminar, og at det fungerede rigtig fint, at 

generalforsamlingen lå inden aftensmaden.  

I forlængelse af dette blev det besluttet, at vi indskriver i        drejebogen, at det er 

hensigtsmæssigt at afholde   generalforsamlingen inden aftensmaden. Stine sørger for 

dette.  

Evalueringerne sender bestyrelsen fremover sendes til næste afholdende gruppe, så de kan 

høste de gode erfaringer. 

 

7. Faggruppedag den 4/10-2022  

 

Stine, Eske og (Susanne) deltager 

 

8. Evt.  

Det blev vedtaget at der fremover sendes et nyhedsbrev ud efter hvert bestyrelsesmøde. 

Der skal udpeges nye kontaktpersoner til regionerne på hjemmesiden. 

Ved kontakt med nye kollegaer i fagbevægelsen skal vi gøre opmærksom på, at det er 

muligt at være passivt medlem i DS hvis der ikke arbejdes under DS overenskomst mhbp. 

at vi bliver flere. 

 

 

 

Referent 

Peter Dentov 

 


